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Emne: SPØRSMÅL NÆRNA MUNNBIND

Vestland Fylke har tatt initiativ til å kjøpe inn engangsmunnbind til sine videregående skoler i forbindelse
med pågående pandemi. I prinsippet stiller Høyre seg positiv til dette, men er blant annet bekymret for
negativ miljøpåvirkning av engangsmunnbind 
SPØRSMÅL:
- Kan administrasjonen redegjøre for prosessen vedrørende innkjøp av engangsmunnbind, om det var
anbudsrunde og hvilke overveielser i forhold til bærekraft og miljøavtrykk som ble gjort?
- Ble det på noe tidspunkt vurdert å inngå samarbeid med lokalt næringsliv, slik at man kunne bidra til
utvikling av helserelatert næringsvirksomhet på Vestlandet?

Vennlig hilsen Jana
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